
 

 

 

Jaarverslag 2014 PvdA Vrouwennetwerk  

Jaarlijks organiseert de werkgroep een viertal activiteiten. Niet alleen PvdA leden zijn welkom, maar 

juist ook andere geïnteresseerden. Doel van onze bijeenkomsten is: elkaar ontmoeten, weten te 

vinden, informatie uitwisselen en contact houden. Deelnemers moeten zich thuis voelen bij de PvdA. 

Onze PvdA. 

Ook afgelopen jaar mochten we weer een groot aantal nieuwe vrouwen ontmoeten.  

Aan onze eerste bijeenkomst op vrijdag 4-4-2014 deden een twintigtal vrouwen mee. Zij waren 

nieuwsgierig naar wat er gebeurt in ons aller PH. Hun achtergronden liep uiteen van geïnteresseerde 

tot gewestelijk bestuurder, statenlid, ex-wethouder, raadslid of gewoon lid. Op het programma stonden 

uitleg over het werk van een volksvertegenwoordiger, de rollen van Gedeputeerde Staten, actuele 

onderwerpen kwamen aan bod en uitleg over de zetelverdeling aan de hand van de ‘koppenfolder’. 

Afsluitend vond een rondleiding door het gebouw plaats. Vrouwen waren onder de indruk van het 

uitzicht over de stad vanuit het torentje, en van het zitten in de mooi gerenoveerde Statenbankjes. Ze 

waren enthousiast over de combinatie van het oude gebouw met nieuwe aanbouw. Ook de 

kunstwerken ontlokten de nodige oh’s en ah’s. Bij het napraten ontstond het thema voor onze 

volgende bijeenkomst, de participatiemaatschappij. Doel was om de politiek dichter bij vrouwen te 

brengen. Gezien de reacties was dit goed gelukt.  

Voor de zomervakantie verkenden we samen het onderwerp ‘de participatie samenleving, wat 

betekent dat voor jou’. In 1999 noemde Wim Kok dit voor het eerst op een PvdA congres, en jaren 

later sprak de koning in zijn troonrede over de participatiemaatschappij. Sinds januari jl worden 

burgers meer aangesproken op hun ‘zelfredzaamheid’. Doordat de zorg te ver doorgeschoten is in 

specialismen, moeten we weer terug naar het dichterbij organiseren van zorg. Na een inleiding over 

de 3 decentralisaties van het Rijk naar gemeenten, ontstond een levendige discussie. Ieder besefte 

wel dat het anders moest. En ieder had wel ervaring met vrijwilligerswerk, mantelzorg en eigen kracht. 

Kern van de discussie was: ’wat mag je nog van burgers verwachten, en hoe krijg je bij mensen een 

omslag in denken van ‘recht hebben op’ naar ‘hoe organiseer ik wat ik nodig ben, en waar haal ik 

dat’? We waren het erover eens dat dit ook kansen biedt voor een redzame en sociale samenleving 

waar aandacht is voor elkaar.  

In het najaar wilden we met de bus een bezoek brengen aan het Europees Parlement in Brussel. 

Doordat onze nieuwe EU parlementariërs eerst kennis moesten maken met de regio’s en ziekte en … 

was er geen ruimte om groepen te ontvangen en rond te leiden. Onder de friese PvdA vrouwen bleek 

voldoende animo gezien de vele reacties op onze inventarisatie. Dus wat in het vat zit … . We houden 

vol en voor dit voorjaar staat de reis alsnog gepland.  

We sloten het jaar af met een oudejaarsborrel in café Fire aan de Nieuwestad in Leeuwarden. Gezellig 

even bij kletsen onder het genot van een drankje, maakten we weer kennis met een aantal nieuwe 

vrouwen. We spraken over de politiek, over de reis naar Brussel en over wat ons bezig hield. En het 

mooie van dit netwerk is, dat zich elke keer weer nieuwe vrouwen melden die zich aangetrokken 

voelen tot de PvdA. Dat geeft energie om er dit jaar weer met volle moed tegen aan te gaan. 

Vooreerst voor een goede verkiezingsuitslag op 18 maart. We gaan ervoor! 

Voorzitter PvdA Frouljusnetwurk 

Riek van der Vlugt 


